

Title (en)

AN ARRANGEMENT FOR SUPPORTING A PERSON.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM TRAGEN EINER PERSON.

Title (fr)

INSTALLATION POUR SOUTENIR UNE PERSONNE.

Publication

EP 0127665 A1 19841212 (EN)

Application

EP 84900126 A 19831202

Priority

SE 8206886 A 19821202

Abstract (en)

[origin: WO8402074A1] Arrangement for supporting a person (2) when the person is being moved between two locations, this movement being accomplished by means of a lifting arrangement. The arrangement provides secure and effective support for a person whom it is desired to move. A coupling element (14), on which a supporting element (11) co-acting with the back (10) of the person is mounted, extends from a centrally positioned frame on which supporting elements (8, 4, 5) for supporting the person under their seat (9) and armpits (6, 7) are mounted.

Abstract (fr)

La présente invention décrit une installation pour soutenir une personne (2) lorsque la personne est déplacée entre deux endroits, ce mouvement étant effectué par une installation de levage. Cette installation offre un soutien sûr et efficace à une personne que l'on désire déplacer. Un élément de couplage (14), sur lequel est monté un élément de soutien (11) agissant avec le dos (10) de la personne, s'étend à partir d'un châssis à position centrale sur lequel sont montés des éléments de soutien (8, 4, 5) pour soutenir la personne sous les fesses (9) et les aisselles (6, 7).

IPC 1-7

A61G 7/10

IPC 8 full level

A61G 7/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61G 7/1017 (2013.01); **A61G 7/1044** (2013.01); **A61G 2200/34** (2013.01); **A61G 2200/52** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8402074 A1 19840607; EP 0127665 A1 19841212; SE 444507 B 19860421; SE 8206886 D0 19821202; SE 8206886 L 19840603

DOCDB simple family (application)

SE 8300422 W 19831202; EP 84900126 A 19831202; SE 8206886 A 19821202